國立中山大學文學院教師升等初審作業著作送審資料目錄表

Catalog of the Applicant's Works for Initial Review of Professorship Rank Promotion

in the College of Liberal Arts

單位 affiliated department/ institute	教師姓名 applicant's name	填表日期 date	年 月 日 YYYY/MM/DD
現任職級 current rank	擬升等職級 intended promotion rank	申請升等期別 academic year and semester when applying	学年度第 学期 Fall/Spring semester in 20 (year)

代表著作及參考著作目錄 (注意事項如下說明)

Catalog of representative work and reference works (Please refer to the following notes.): [說明 Notes:

- 1. 需符合本校「教師升等審查辦法」及「文學院教師升等審查要點」第二條規定:「教師所提 外審之學術研究成果件數至多 10 件。代表著作或論文,應於提出申請時已經出版公開發行或 在國內外知名學術刊物發表且為<u>升等前一職級</u>出版或發表者為限。
 - Applicants shall comply with the University's Regulations for the Evaluation of Professorship Rank Promotion and meet the requirement stipulated in Article 2 of Guidelines on the Evaluation of Professorship Rank Promotion in the College of Liberal Arts: The faculty applying for rank promotion shall submit up to ten academic works for the external evaluation. The representative work submitted for rank promotion shall be published and publicly distributed, or published in renowned domestic or international academic journals within the applicant's current rank.
- 2. 依教育部「專科以上學校教師資格審定辦法」規定辦理。
 Applications shall be handled in accordance with Regulations Governing Accreditation of Teacher Qualifications at Junior Colleges and Institutions of Higher Education formulated by the Ministry of Education.
- 3. 教師所提專門著作若有屬於「已為接受將定期發表」,請出具證明。
 Applicants shall provide the proof of acceptance of any submitted works for rank promotion that are accepted and scheduled for publication.
- 4. 請參照科技部規定之學術著作目錄格式列出。
 Please compile academic works in the format specified by the National Science and Technology Council.]
- (一) 代表著作 representative work:
- (二) 參考著作 reference works:

(請依下列方式分類:專書、期刊論文、專書論文、研討會論文、其他)

(Please categorize published works as follows: books, journals papers, book chapters, conference papers, and others.)

(本欄如不敷填寫,請另紙繕附)

(Attached additional A4 pages if necessary.)

申請者簽名確認 Applicant's signature:	